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Írásbeli kérdé s
Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony !

„Tájékoztatás kérése a Magyar Honvédségre háruló feladatokról"címmel a Házszabály 91 .
§-a alapján kérdést kívánok benyújtani Szekeres Imre Miniszter Úrhoz . A kérdésre a választ
írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr !

Az utóbbi időszakban több szakmai fórumon felmerült, hogy a jelenlegi gazdaság i
körülmények milyen hatással lesznek a Magyar Honvédségre, a szervezethez tartoz ó
hivatásos és szerz ődéses állományra .

A Magyar Honvédség költségvetési helyzete a 2009 . évi számokat figyelembe véve szűkös
gazdálkodást tesz lehetővé, és az ország hátrányos gazdasági helyzet több fontos, az ágazato t
közvetlenül érintő kérdést is felvet a honvédségi létszámmal, az szerz ődéses állomány
stabilitásával, a képzési háttér esetleges átalakításával kapcsolatban .

Tisztelt Miniszter Úr!

• Hogyan van biztosítva a min ősített, veszélyeztetett id őszakban a honvédség feltöltése ,
pótlása?

• Milyen elképzelések vannak a szerződéses állomány stabilitásának növelésére ?

• A képzési háttér (ZMNE) nagyságrendje összhangban van-e a honvédség létszámával ,
nem gondolkozik-e a tárca más megoldásokkal (fels őfokú végzettségűek átképzése ,
külföldi képzés)?

• A felszabaduló munkaer őt fel kívánja-e használni a tárca a szerződéses állomány
minőségi összetételének javítására, pótlására?

Budapest, 2008 .december 19 .

Tisztelettel :

Fidesz — Magyar Polgári zövetség


	page 1

